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Rada Miejska w Kobylinie 

 

Protokół nr III/2024 

III Sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień  20 czerwca 2024 i odbyła się w Sali 

GOK przy Placu Andrzeja Glabera 1 w Kobylinie. 

Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:32 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. (Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu). 

 

Obecni: 

1. Iwona Bzodek 

2. Piotr Chlebowski 

3. Jarosław Eliasz 

4. Mirosław Flak 

5. Barbara Gościniak 

6. Łukasz Jarus 

7. Maciej Kmiecik 

8. Grzegorz Kreczmer 

9. Karol Kwiatkiewicz 

10. Aneta Pierzchała 

11. Leszek Poniatowski 

12. Michał Skupin 

13. Mikołaj Stanisławski 

14. Marcin Szumera 

15. Andrzej Wajdlejt 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Kobylina Tomasz Lesiński, Sekretarz Gminy Mirosław 

Sikora, Skarbnik Gminy Barbara Sławińska oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których 

członkiem jest Gmina Kobylin. 

7. Debata nad Raportem o stanie Gminy Kobylin za rok 2023 i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Kobylina wotum zaufania. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2023 wraz ze 

sprawozdaniem finansowym oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  i sprawozdania                   

z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2023,   

b) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina, 

9. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

b) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie, 

c) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej                   

w Kobylinie, 

d) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady 

Miejskiej w Kobylinie,   

e) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2030. 

10. Posumowanie wyborów w jednostkach pomocniczych Gminy Kobylin. 

11. Wolne głosy i wnioski.    

12. Zakończenie. 
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1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przypomniał, że na podstawie przepisu art. 20 ust.1b ustawy o samorządzie gminnym obrady Rady 

Miejskiej w Kobylinie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. W związku z tym zwrócił się do obecnych z prośbą o zachowanie przepisów dotyczących 

ochrony danych osobowych podczas wypowiedzi. 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że zapoznał się z protokółem Nr II/2024 z sesji w dniu 13 maja  

2024r. i nie wnosi do jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu. 

Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokołu bez jego odczytania. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, 

Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał Skupin, 

Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

 

 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

 

I.PONIATOWSKI wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców Kobylina oraz wiosek z terenu 

Gminy Kobylin, zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy punkt – 9g) – podjęcie 

uchwały przywracającej włączenie wszystkich lamp ulicznych i osiedlowych na terenie miasta                  

i Gminy Kobylin, co poprawi ich bezpieczeństwo, a to powinno być priorytetem dla radnych. 

PRZEWODNICZĄCY zarządził przerwę, by przeanalizować zgłoszony wniosek. 

 

Po przerwie SEKRETARZ odniósł się do wniosku o rozszerzenie porządku obrad. Stwierdził, że nie 

ma podstawy by taką uchwałę podjąć ze względów formalnych. Poza tym dziś nie ma nawet 

przygotowanego projektu uchwały i taki projekt nie został zgłoszony. Natomiast radny może zgłosić 

wniosek w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że włączenie lamp wiąże się ze zwiększeniem środków na 

oświetlenie uliczne i wymaga też zmiany budżetu Gminy.   

L. PONIATOWSKI poprosił o podanie podstawy prawnej na podstawie której nie może zgłosić 

wniosku.  

PRZEWODNICZĄCY wyjaśnił, że wniosek może radny zgłosić, chodzi tylko o kwestie 

przygotowania projektu uchwały. 

L. PONIATOWSKI zauważył, że Przewodniczący powinien zapytać, czy są propozycje zmiany 

porządku obrad. Na poprzednim posiedzeniu był dodany punkt dotyczący podjęcia uchwały. Poprosił 

o podanie podstawy prawnej, dlaczego teraz zrobić tego nie można.  

SEKRETARZ zwrócił uwagę, że chodzi o kwestie uchwały – w jakiej miałaby być sprawie.  

L. PONIATOWSKI powiedział, że w sprawie włączenia wszystkich lamp ulicznych i osiedlowych na 

terenie miasta i gminy Kobylin, bo to jest rzecz której oczekują mieszkańcy. Skoro zmieniono 

porządek na poprzedniej sesji, to dlaczego teraz nie może zostać zmieniony. 

SEKRETARZ odpowiedział, że teoretycznie może być, ale nie ma projektu uchwały. 

L. PONIATOWSKI zauważył, że Sekretarz mówił, że nie ma podstawy prawnej, teraz mówi iż 

teoretycznie może być. Nie ma czegoś takiego jak teoretycznie. Jest praktycznie, obowiązuje prawo i 

prawo obowiązuje nas wszystkich jednakowo. 
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SEKRETARZ zaznaczył, że w pierwszej wypowiedzi odnosił się do podstawy prawnej odnośnie 

sytuacji i wniosku radnego, teraz odniósł się do zmiany porządku obrad. Porządek obrad można 

zmieniać. 

L. PONIATOWSKI powiedział, że o to wnioskował – o zmianę porządku obrad. Przewodniczący na 

początku nie zapytał, tylko przeszedł od razu do punktu drugiego. Dlatego poprosił o rozszerzenie o 

ten podpunkt.  

PRZEWODNICZĄCY stwierdził, że porządek obrad był podany wcześniej i nikt nie zgłaszał żadnych 

uwag.  

L. PONIATOWSKI zwrócił uwagę, że Przewodniczący nie zadał pytania, czy ktoś chciałby zmienić 

porządek obrad.    

G. KRECZMER zgłosił wniosek o odrzucenie wniosku radnego Poniatowskiego. 

L. PONIATOWSKI zauważył, że zanim radni podejmą decyzję o odrzucenie jego wniosku, prosi by 

nie mieli później żadnych wątpliwości i byli w pełni gotowi dać czoło swoim mieszkańcom – 

dlaczego, jeżeli zagłosują przeciwko, jest ciemno i dlaczego społeczeństwo nasze może czuć się 

niebezpiecznie. Poprosił o przemyślane podjęcie decyzji. 

PRZEWODNICZĄCY poprosił, by radny Poniatowski nie pouczał radnych. Mamy demokracje, jest 

15 radnych i każdy z nich ma prawo do własnej opinii i jest reprezentantem swoich wyborców. 

L. PONIATOWSKI stwierdził, że on też jest reprezentantem swoich wyborców i dlatego przedstawia 

ich zdanie. 

 

Głosowano w sprawie 

wniosek radnego Grzegora Kreczmera o odrzucenie wniosku radnego Leszka Poniatowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

TAK: 12, NIE: 2, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

TAK (12) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz 

Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin 

Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIE (2) 

Barbara Gościniak, Leszek Poniatowski 
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(0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali Informację Przewodniczącego Rady Miejskiej o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, 

Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał Skupin, 

Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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PRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 

międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie 

Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał 

Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

 

 

6. Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których 

członkiem jest Gmina Kobylin. 

 

BURMISTRZ przedstawił Informację o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji 

międzygminnych, których członkiem jest Gmina Kobylin, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Gmina Kobylin jest członkiem pięciu związków i stowarzyszeń: 

1. Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich.. Związek  skupia            

4 gminy -  Krobię, Pępowo, Pogorzelę i Kobylin. Zajmuje się gospodarką wodno – kanalizacyjną, 

czyli dostarczaniem wody oraz odbieraniem ścieków. Jest zadowolony z funkcjonowania 

Związku. Przedstawicielami Gminy w Związku jest Burmistrz i inspektor Wiesław Popiołek. 
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2. Stowarzyszenie Samorządów Południowo-Zachodniej Wielkopolski "Samorząd dla 

Zrównoważony Rozwoju". Stowarzyszenie powstało w 2018 roku, głównym celem jest 

zapobieżenie powstaniu kopalni odkrywkowej węgla brunatnego, która miała powstać przy 

granicach naszej gminy. W 2023 r. składka wyniosła 2.000 zł. Przedstawicielem w Stowarzyszeniu 

jest Burmistrz. 

3. Lokalna Grupa Działania Okno Południowej Wielkopolski z siedzibą w Krotoszynie. 

Stowarzyszenie powstało w 2008 roku i ma formę partnerstwa składającego się z przedstawicieli 

sektora społecznego, publicznego, gospodarczego oraz mieszkańców. LGD zrzesza 7 gmin 

wiejskich i miejsko – wiejskich Województwa Wielkopolskiego. Do stowarzyszenia należą 

gminy: Krotoszyn, Kobylin, Zduny, Sulmierzyce, Raszków, Ostrów Wlkp. i Nowe Skalmierzyce. 

W dniu 11 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie na którym na prezesa Stowarzyszenia 

ponownie wybrano byłego Burmistrza Krotoszyna Franciszka Marszałka. 

4. Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu - WOKISS. Powstał 

on w czerwcu 1990 r.  Jest najstarszym oraz największym stowarzyszeniem samorządowym w 

Polsce, aktualnie zrzesza 276 jednostek, z czego 246 gmin z województw wielkopolskiego, 

lubuskiego, dolnośląskiego, łódzkiego, zachodniopomorskiego. Skupia też 30 wielkopolskich 

powiatów. Przedstawicielem Gminy jest Burmistrz. 

5. Związek Międzygminny Eko Siódemka w Krotoszynie. Związek zajmuje się gospodarowaniem 

odpadami komunalnymi na terenie czterech gmin Cieszków, Krotoszyn, Zduny, Sulmierzyce            

i Kobylin. Poza gospodarowaniem odpadami do zadań związku należy prowadzenie schroniska 

dla zwierząt z terenu tych gmin oraz przygotowanie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnościom na zasadach określonych w przepisach o 

ochronie zwierząt. Gminę Kobylin w Związku reprezentują Burmistrz i inspektor Wiesław 

Popiołek.  

 

Głosowano w sprawie 

Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których 

członkiem jest Gmina Kobylin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał 

Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

 

 

7. Debata nad Raportem o stanie Gminy Kobylin za rok 2023 i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Kobylina wotum zaufania. 

 

BURMISTRZ przedstawił raport o stanie Gminy Kobylin za rok 2023, stanowiący załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. Raport ten, zgodnie z obowiązującymi przepisami, przedstawił Radzie do         

31 maja br. To bogate i rzetelne źródło wiedzy o gminie Kobylin. Jest kompleksowym przeglądem 

najważniejszych wydarzeń, przeprowadzanych inwestycji oraz statystyk dotyczących życia w gminie.  

P. CHLEBOWSKI stwierdził, że raport został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

Otworzył debatę na ten temat. Poinformował, że zgodnie z art. 28aa ustawy  o samorządzie gminnym 

w debacie mogą wziąć udział mieszkańcy gminy. Do udziału w debacie w ustawowym terminie nie 

zgłosił się żaden mieszkaniec Gminy. Zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. Ponieważ nikt się 

nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji.  

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały –4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/11/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kobylina wotum zaufania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał 

Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2023 

wraz ze sprawozdaniem finansowym oraz podjęcie uchwał: 

 

 a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2023, 

 

BURMISTRZ przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2023, które 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Budżet Gminy Kobylin na rok 2023 został uchwalony przez Radę Miejską w Kobylinie w dniu             

22 grudnia 2022 roku. Rada Miejska określiła dochody budżetowe w kwocie 44.130.153,60 złotych, 

natomiast wydatki budżetowe w kwocie 45.747.419,70 złotych. Deficyt  budżetu określono                    

w wysokości 1.617.266,10 złotych. W trakcie roku budżetowego dokonano ogółem 33 zmian, w tym 

uchwałami Rady Miejskiej budżet zmieniano 9-krotnie, a Zarządzeniami Burmistrza 24-krotnie. 

W wyniku dokonanych zmian plan dochodów budżetowych określono ostatecznie na kwotę 

44.626.664,14 złotych, natomiast plan wydatków budżetowych na kwotę 48.615.339,19 złotych. 

Jednocześnie zaplanowano wystąpienie deficytu budżetowego w wysokości 3.988.675,05 złote.          
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W ustawowym terminie Państwo Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za rok ubiegły, 

które było przedmiotem analizy na posiedzeniach komisji stałych Rady, szczególnie Komisji 

Rewizyjnej. Przedłożone sprawozdanie szczegółowo obrazuje w formie tabelarycznej i opisowej 

realizację dochodów i wydatków budżetowych, zawierając informacje o wykonanych dochodach           

i wydatkach, przychodach i rozchodach budżetu oraz wskazuje przyczyny odchyleń w realizacji 

dochodów i wydatków budżetowych. Dochody budżetowe zostały zrealizowane w 98,89 %, co dało 

kwotę 44.130.153,60 zł. 

Na ogólna kwotę dochodów składały się: 

1) Dochody własne – 21.072.603,81  zł 

2) Dotacje celowe – 6.066.754,79 zł 

3) Subwencje –    16.990.795,00  zł 

Wydatki budżetowe w roku 2023 zostały zrealizowane w kwocie 45.747.419,70 złotych, co stanowi 

94,10 % planu i kształtowały się w najważniejszych działach w sposób następujący: 

1) Składki na działalność izb rolniczych, zwrot podatku akcyzowego i dotacja dla Gminnej 

Spółki Wodnej w Kobylinie – 2.080.674,06 złotych 

2) Budowa, remonty i utrzymanie dróg –  7.488.709,65 złotych 

3) Remonty i utrzymanie budynków komunalnych –1.095.276,85  zł 

4) Koszty związane z utrzymaniem administracji publicznej, w tym: Urzędu Miejskiego, Rady 

Miejskiej, promocji Gminy, wypłaty diet sołtysom oraz składki z tytułu przynależności do 

związków i stowarzyszeń –  5.153.347,21 złotych 

5) Koszty realizacji zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej –  

409.335,58 zł 

6) Wydatki na oświatę wyniosły 17.320.816,75 zł tj utrzymanie bieżące bez inwestycji ( 50,000zł 

kupno pieca) z czego: 

a) Szkoły podstawowe – 10.248.102,63 złotych 

b) Przedszkole w Kobylinie – 2.207.506,13 złotych 

c) Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych w Kuklinowie, Smolicach  i Zalesiu 

Małym – 1.264.610,48 złotych 

d) Branżowa Szkoła I Stopnia – 1.000.326,62 złotych 

e) Dowożenie uczniów do szkół – 754.329,47złotych. 

f) Nauczanie indywidualne w Szkołach Podstawowych -669.180 zł 

g) Nauczanie indywidualne w Przedszkolach 162.050 zł 
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h) Realizacja Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomani -278.628,09 złote 

i) Realizacja zadań własnych i zleconych z zakresu pomocy społecznej – 1.709.483,92  

złotych 

j) Wypłata świadczeń   rodzinnych - 3.499,941,02 złote 

k) Wydatki z zakresu gospodarki komunalnej i ochrony środowiska – 2.079.477,39 złote 

l) Realizacja zadań z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa narodowego – 1.982.417,52 

złotych 

m) Wydatki na kultury fizyczną i sport – 751.073,49  złote 

Do najważniejszych zadań inwestycyjnych i remontowych w 2023 należały : 

Rozdział 01095 

1) wydatki w wysokości 124.645,45 zł na realizację zadania współfinansowanego z budżetu 

Województwa Wielkopolskiego w ramach projektu Wielkopolska Odnowa Wsi – Pięknieje 

Wielkopolska Wieś. Kwota dofinansowania z budżetu Województwa wyniosła 70.000,00 zł, 

zrealizowany został  projekt pn.: „Fijałów salę remontuje, a potem wspólnie baluje”                      

w sołectwie Fijałów (rozdział 01095), 

2) wydatki w wysokości 135.353,97 zł na realizację zadania współfinansowanego z budżetu 

Województwa Wielkopolskiego w ramach projektu Wielkopolska Odnowa Wsi – Pięknieje 

Wielkopolska Wieś. Kwota dofinansowania z budżetu Województwa wyniosła 70.000,00 zł, 

zrealizowany został  projekt pn.: „ Zalesie Wielkie będzie się integrować pod wiatą”                     

w sołectwie Zalesie Wielkie (rozdział 01095), 

3) wykonanie mapy do celów projektowych dla wiosek Górka i Kuklinów – 3.444,00 zł, 

Gmina udzieliła pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego na następujące zadania  

majątkowe i bieżące: 

4) 150.000,00 zł na dofinansowanie modernizacji chodnika przy ul. Berdychowskiej                         

w Kobylinie, 

5) 150.000,00 zł na dofinansowanie zadania pn. „Modernizacja – przebudowa drogi Kobylin – 

Górka – Zalesie Małe na długości 3182 mb”, 

6) 67.896,00 zł na dofinansowanie remontu chodnika przy drodze powiatowej w Zalesiu Małym, 

7) 100.000,00 zł na dofinansowanie remontu chodnika przy drodze powiatowej w Kuklinowie. 

Drogi: 

8) budowa chodnika na działkach komunalnych nr 2194/1 i 2/4 w Kobylinie – 59.687,88 zł, 
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9) budowa drogi w Górce – 114.625,70 zł. Zadanie zostało rozpoczęte w roku 2022.  Wykonawca 

jednak nie zrealizował całości prac zaplanowanych na rok 2022, w związku z czym Rada 

Miejska w Kobylinie na sesji w dniu 22 grudnia 2022 r. podjęła uchwałę w sprawie wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. Plan wydatków 

niewygasających w zakresie budowy drogi w Górce określony został na kwotę 537.909,40 zł, 

kwota ta w 2023 roku została wydatkowana. 

10) Wykonanie nakładki asfaltowej na drogach gminnych w Smolicach – 336.683,87 zł, 

11) utwardzenie dróg gruntowych na terenie gminy – 365.669,31 zł – utwardzone zostały drogi 

gminne w Starkówcu i Zalesiu Wielkim. Z budżetu Województwa Wielkopolskiego Gmina 

pozyskała na to zadania środki w wysokości 320.750,00 zł, 

12) opracowanie dokumentacji przebudowy drogi gminnej – ulica Sikorskiego w Kobylinie – 

25.000,00 zł, 

13) przebudowa drogi w Łagiewnikach – 998.944,68 zł, 

14) budowa i przebudowa ulic Krobskiej, Wiosennej i Słonecznej oraz dodatkowej ulicy wraz          

z łącznikami i budową kanalizacji deszczowej  w Kobylinie – 1.894.583,17 zł. Na to zadanie 

Gmina uzyskała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. Kwota dofinansowania – 1.836.525,96 zł, wartość wkładu własnego – 

58.057,21 zł, 

15) przebudowa drogi ulica Rębiechowska – 2.164.891,78 zł. Na to zadanie Gmina również 

uzyskała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. Kwota dofinansowania wyniosła 2.127.192,90 zł, wartość wkładu własnego – 

37.698,88 zł, 

16) budowa drogi gminnej Stary Kobylin – Długołęka (opracowanie dokumentacji) – 107.563,50 

zł (uchwała Nr LIII/353/23 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie 

wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023), 

17) budowa drogi gminnej w miejscowości Smolice – Kolonia (opracowanie dokumentacji) – 

110.011,20 zł (uchwała Nr LIII/353/23 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 grudnia 2023 r. 

w sprawie wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023), 

18) budowa ulic: Czerwona Róża, Tulipanowa, Fiołkowa, Hiacyntowa i Słonecznikowa                    

w Kobylinie (opracowanie dokumentacji) – 146.296,20 zł (uchwała Nr LIII/353/23 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2023), 
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Dział gospodarka mieszkaniowa: 

19) adaptacja pomieszczeń użytkowych na lokal mieszkalny – Rynek 16 – 147.525,58 zł, 

20) budowa wewnętrznej instalacji gazowej dla budynku szkoły wraz z lokalami mieszkalnymi – 

Plac Glabera 3 – 145.117,32 zł, 

21) budowa zbiorników bezodpływowych na nieczystości ciekłe –  dot. mieszkań komunalnych 

w Górce – 91.896,68 zł, 

22) przebudowa instalacji elektrycznej w budynku komunalnym – Al. Powstańców Wlkp. 54 - 

81.849,87 zł, 

23) przebudowa instalacji elektrycznej w budynku komunalnym – Rynek 16 – 48.456,72 zł, 

24) wykonanie instalacji centralnego ogrzewania w mieszkaniu komunalnym Górka 21/2 – 

33.000,00 zł. 

Wydatkiem inwestycyjnym rozdziału 75412 (straże) było udzielenie dofinansowania w kwocie 

8.000,00 dla OSP Zalesie Wielkie do zakupu kamery termowizyjnej oraz opracowanie dokumentacji 

budowy garażu przy remizie OSP  w Smolicach. Koszt dokumentacji – 13.000,00 zł. 

Gmina poniosła w roku 2023 następujący wydatek inwestycyjny w rozdziale 80101 w kwocie 

50.000,00 zł na zakup i montaż pieca kondensacyjnego do Zespołu Szkoła Podstawowa i Przedszkole 

w Kobylinie.  

Wydatki majątkowe działu 900 to: 

➢ budowa kanalizacji deszczowej w miejscowości Kuklinów – 101.978,15 zł (rozdział 90001), 

➢ Odnowa stawu we wsi Rojew wraz z elementami małej architektury – 223.343,09 zł (rozdział 

90001), 

➢ Opracowanie dokumentacji budowy wolnostojących kolektorów słonecznych funkcji 

oświetlenia ulicznego na ulicach: Wiosennej, Słonecznej, ulicy na działce 1657 wraz  

z łącznikiem – 14.760,00 zł (rozdział 90015),  

W rozdziale 92109 (świetlice) zrealizowane zostały następujące wydatki inwestycyjne: 

➢ budowa budynku gospodarczego przy świetlicy wiejskiej w Wyganowie – 15.676,00 zł, 

➢ opracowanie dokumentacji budowy wewnętrznej instalacji gazu w budynku świetlicy 

wiejskiej wraz z lokalem mieszkalnym w Srokach – 4.920,00 zł, 

➢ opracowanie dokumentacji budowy zbiornika bezodpływowego dla świetlicy wiejskiej              

w Kuklinowie – 3.500,00 zł, 

➢ wymiana źródła ogrzewania w świetlicy wiejskiej w Łagiewnikach, w związku                                 

z koniecznością dostosowania do obowiązujących przepisów – 44.563,53 zł. 
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W rozdziale 92601 zrealizowane zostały następujące wydatki inwestycyjne: 

✓ budowa oświetlenia przy bocznym boisku na Stadionie Miejskim w Kobylinie – 12.800,00 zł, 

✓ Utwardzenie terenu na terenie obiektu sportowego Pilawa – 96.900,00 zł, 

✓ Opracowanie programu funkcjonalno – użytkowego dla hali sportowej w Smolicach i Zalesiu 

Małym – 28.929,88 zł, 

✓ Mapa do opracowania dokumentacji budowy skateparku przy ul.Sportowej w Kobylinie – 

800,00 zł. 

Inne: 

25) wydatki w wysokości 12.800,00 zł na realizację zadania współfinansowanego z budżetu 

Województwa Wielkopolskiego w ramach projektu Wielkopolska Odnowa Wsi – Pięknieje 

Wielkopolska Wieś. Kwota dofinansowania z budżetu Województwa wyniosła 8.000,00 zł, 

zrealizowany został projekt pn.: „Górka gotuje – wszystkim smakuje” w sołectwie Górka 

(rozdział 01095), 

26) remont drogi gminnej – ulica Szyperskiego w Kobylinie – 168.814,29 zł. Na realizację zadania 

Gmina otrzymała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 

100.274,57 zł. 

27) W rozdziale 75095 poniesione zostały również wydatki związane z opracowaniem strategii 

rozwoju Gminy Kobylin. Zadanie realizowane jest w latach 2023-2024. W 2023 roku 

wydatkowano 24.801,06 zł. Gmina uzyskała dofinansowanie do zadania w wysokości 

12.300,00 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                  

w Poznaniu. 

28) W 2023 realizowany był także w Szkole Podstawowej w Smolicach oraz w Zespole Szkoła 

Podstawowa i Przedszkole w Kobylinie projekt „Poznaj Polskę”. Wydatkowano na realizację 

projektu kwotę 72.884,00. Na realizację zadania Gmina otrzymała dotację celową                           

z Ministerstwa Edukacji i Nauki w kwocie 34.641,00 zł. Pozostała kwota w wysokości 

38.243,00 została pokryta z wpłat rodziców jako wkład własny do realizacji Programu. 

Na dzień 01.01.2023r planowany był kredyt w wysokości 2.866.972zł i wystąpienie deficytu 

budżetowego w wysokości 2.613.050zł.  

Planowany kredyt w 2023r nie został zaciągnięty a Na dzień 31.12.2023r deficyt wyniósł 

1.617.266.10zł a zadłużenie gminy wyniosło 1.650.561.62zł.  
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SKARBNIK odczytała Uchwałę Nr SO-10/0954/260/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 26 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu     

z wykonania budżetu Gminy Kobylin za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia i objaśnieniami, 

stanowiącą załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

BURMISTRZ odniósł się do przedstawionej opinii RIO. 

Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kobylin za 2023 rok jest pozytywna. 

Dot. pkt 2 – przychody oraz zwiększone wydatki na realizację programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii wynikające z rozliczenia 2023 roku 

zostały wprowadzone do budżetu 2024 roku podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 kwietnia 2024 

roku. 

Wydatki w paragrafie 458 w rozdziale 85501 i 85502 dotyczyły odsetek odzyskanych od pobranych 

nienależnie lub w nadmiernej wysokości świadczeń rodzinnych i świadczeń wychowawczych 500+, 

które wpływają na rachunek budżetu i są odprowadzane na rachunek dochodów Wojewody. 

Faktyczna kwota rozchodów w roku 2023 wyniosła 489.857,00 zł, w punkcie F tabeli Nr 28 wystąpił 

błąd pisarski. 

SKARBNIK przedstawiła sprawozdania finansowe: 

Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego składa się z bilansu z wykonania 

budżetu JST, łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek 

budżetowych, łącznego zestawienia zmian w funduszu jednostki, łącznego rachunku zysków i strat 

oraz informacji dodatkowej obejmującej dane wynikające z informacji dodatkowych samorządowych 

jednostek budżetowych. Jego celem jest rzetelne i jasne przedstawienie sytuacji majątkowej, 

finansowej oraz wyniku wykonania budżetu jst. 

Bilans z wykonania budżetu Gminy Kobylin, który po stronie aktywów i pasywów wykazuje 

7.347.299,04 zł. Jest w nim zawarta informacja o posiadanych środkach pieniężnych w kwocie 

7.346.000,72 zł oraz należnościach w wysokości 1.298,32 zł. 

Po stronie pasywów budżet zawiera informację o zobowiązaniach ogółem Gminy w wysokości 

1.650.561,62 zł, aktywach netto budżetu w wysokości 4.750.575,11 zł, w tym skumulowanym wyniku 

budżetu w wysokości 6.003.970,31 zł oraz rezerwie na niewygasające wydatki w wysokości 

363.870,90 zł (zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej o wydatkach niewygasających), a także innych 

pasywach w wysokości 945.891 zł. Wynik wykonania za dany rok, który jest zgodny ze 

sprawozdaniem Rb-NDS wyniósł -1.617.266,10 zł i jest deficytem budżetowym. 
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Łączny bilans informuje o wartości i strukturze aktywów i pasywów, przedstawia sytuację majątkową 

i sytuację finansową jednostek na początek i koniec roku budżetowego. Jest to suma bilansów 

wszystkich jednostek gminy.  Aktywa trwałe jednostek budżetowych na koniec 2023 r. wyniosły 

52.432.316,56 zł, a złożyły się na nie: 

- wartości niematerialne i prawne – 1.494,45 zł, 

- rzeczowe aktywa trwałe, na które składają się grunty, budynki, obiekty, urządzenia, środki 

transportu, inwestycje rozpoczęte o łącznej wartości 51.990.412,16 zł, 

- należności długoterminowe – 181.909,95 zł, 

- udziały i akcje (Samorządowy Fundusz Poręczeń Kredytowych w Gostyniu oraz Dolnośląskie 

Centrum Hurtu Rolno – Spożywczego) – 258.500,00 zł. 

Aktywa obrotowe jednostek budżetowych wyniosły 3.662.060,96 zł, i złożyły się na nie: 

- Zapasy o wartości 132.876,84 zł, 

- należności krótkoterminowe – 3.440.785,97zł, 

- krótkoterminowe aktywa finansowe – 88.398,15 zł 

Fundusz jednostki przedstawiony w pasywach bilansu jest zgodny z zestawieniem zmian w funduszu, 

a wynik finansowy z wielkością obliczoną w rachunku zysków i strat (kwota 6.902.104,93 zł) 

RZiS przedstawia wykorzystanie majątku wykazanego w bilansie. Jest zestawieniem osiągniętych  

w danym okresie sprawozdawczym przychodów i wszystkich poniesionych w tym samym okresie 

kosztów. Celem jego sporządzenia jest ustalenie wyniku finansowego oraz pokazanie, co na ten wynik 

wpływa. Informuje zatem o wynikach działalności. Przychody z podstawowej działalności 

operacyjnej w 2023 roku wyniosły 42.911.588,75 zł i składały się na nie przychody z tytułu dochodów 

budżetowych. W kwocie tej są również przychody ze sprzedaży towarów i usług w wysokości 

881.299,82 zł – jest to kwota z tytułu sprzedaży węgla, w związku z prowadzonym w 2023 roku 

zadaniem związanym z preferencyjnym zakupem i sprzedażą węgla dla gospodarstw domowych. 

Koszty działalności operacyjnej w 2023 r. wyniosły 37.270.269,67 zł i składały się na nie amortyzacja, 

zużycie materiałów i energii, usługi obce, podatki i opłaty, wynagrodzenia oraz inne świadczenia 

finansowane z budżetu. Koszty związane z preferencyjnym zakupem i sprzedażą węgla dla 

gospodarstw domowych w 2023 roku wyniosły 660.974,42 zł. Za rok 2023 wynik finansowy (zysk) 

wyniósł 6.902.104,93 zł, i jest zgodny z wynikiem zaprezentowanym w bilansie.  

ZZwF obrazuje zmiany w funduszu poszczególnych jednostek. Zawiera wyniki finansowe tych 

podmiotów (zysk lub strata), które zwiększają lub zmniejszają fundusz. Zestawienie wykazuje na 
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koniec 2023 r. wysokość funduszu w wysokości 51.715.038,80 zł. Stan funduszu jest zgodny                    

z wartością funduszu wykazaną w pasywach bilansu za 2023 rok. 

Inf. Dodatkowa informuje o zdarzeniach, które zachodziły w jednostce w danym roku. Obrazuje 

szczegółowe zmiany w stanie wartości niematerialnych i prawnych, rzeczowych aktywów trwałych, 

aktualnej wartości rynkowej niektórych środków trwałych, udziałach, odpisach aktualizacyjnych 

należności. Przedstawia podział zobowiązań długoterminowych, informacje o otrzymanych 

gwarancjach, tytułach wypłaconych środków pieniężnych na świadczenia pracownicze oraz poziomie 

zatrudnienia i wynagrodzeń.  

 Dane zawarte w poszczególnych sprawozdaniach muszą być zgodne w zakresie stanu funduszu 

jednostki na początek i koniec okresu (bilans i zestawienie zmian w funduszu), oraz wyniku 

finansowego netto na koniec okresu – bilans, RZiS oraz ZZwF. 

P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji 

dotyczących projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Kobylin za rok 2023. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/12/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Kobylin za rok 2023, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, 

Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał Skupin, 

Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

 b) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina, 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej GRZEGORZ KRECZMER odczytał uchwałę Nr 1/2024 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 16 maja 2024 roku w sprawie: wniosku              

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kobylina za rok 2023, stanowiącą załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej MARCIN SZUMERA odczytał Uchwałę Nr SO-

10/0955/74/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 20 maja 

2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Kobylin                      

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kobylina z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok, 

stanowiącą załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji 

dotyczących projektu uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina.  

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/13/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, 

Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał Skupin, 

Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

9. Podjęcie uchwał: 

 

 a) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

PRZEWODNICZĄCY przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Do składu Komisji zostałby powołany Leszek Poniatowski. Zapytał 

radnego Poniatowskiego, czy wyraża zgodę. 

L. PONIATOWSKI odpowiedział, że tak. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 
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M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/14/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, 

Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał Skupin, 

Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

 b) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie, 

 

PRZEWODNICZĄCY przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie. Ze składu komisji rezygnuje Maciej Kmiecik, natomiast    w 

jego miejsce zostanie powołany Karol Kwiatkiewicz. Zapytał r.Kmiecika i r.Kwiatkiewicza, czy 

wyrażają zgodę.  

K. KWIATKIWICZ odpowiedział, że tak. 

M. KMIECIK odpowiedział, że tak. 
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PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały – 3 za, 1 wstrz., 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 wstrz. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/15/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                      

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz 

Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin 

Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gościniak, Leszek Poniatowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

 c) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w 

Kobylinie, 
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PRZEWODNICZĄCY przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Kobylinie. Ze składu komisji rezygnuje Marcin Szumera, 

natomiast w jego miejsce zostanie powołany Maciej Kmiecik. Zapytał r.Kmiecika i r.Szumerę, czy 

wyrażają zgodę.  

M. SZUMERA odpowiedział, że tak. 

M. KMIECIK odpowiedział, że tak. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/16/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Kobylinie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał 

Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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d) w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady 

Miejskiej w Kobylinie, 

 

PRZEWODNICZĄCY przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Miejskiej w Kobylinie. Ze składu komisji rezygnuje Karol 

Kwiatkiewicz, natomiast w jego miejsce zostanie powołany Marcin Szumera. Zapytał r.Szumerę             

i r.Kwiatkiewicza, czy wyrażają zgodę.  

M. SZUMERA odpowiedział, że tak. 

K. KWIATKIEWICZ odpowiedział, że tak. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały – 3 za, 1 wstrz., 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 wstrz. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/17/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Miejskiej 

w Kobylinie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, Grzegorz 

Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin 

Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gościniak, Leszek Poniatowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

  

e) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/18/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał 

Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2030. 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobylin na lata 2024 – 2030. 

PRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 4 za, 1 nieobecny. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 5 za. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały Nr III/19/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 20 czerwca 2024 r.                     

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Piotr Chlebowski, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej Kmiecik, 

Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, Michał Skupin, 

Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Iwona Bzodek 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

 

10. Posumowanie wyborów w jednostkach pomocniczych Gminy Kobylin 

 

PREWODNICZĄCY zauważył, że w dniach od 14 maja do 11 czerwca br. w naszej Gminie odbyły  

się wybory w jednostkach pomocniczych Gminy Kobylin. Informacja podsumowująca wybory 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

BURMISTRZ podziękował wszystkim sołtysom za wieloletnią pracę i zaangażowanie w działalność 

na rzecz naszych lokalnych społeczności. Ich wysiłki, często niewidoczne na co dzień,przynoszą 

trwałe korzyści. To dzięki sołtysom nasze wsie są miejscem, w którym chce się żyć, pracować                  

i wychowywać dzieci. Praca w lokalnych radach, organizowanie wydarzeń, pomoc sąsiadom to tylko 

kilka z licznych zadań, które wypełniali z pełnym zaangażowaniem. Podziękował za poświęcony czas, 

energię i serce, które wkładali w każde przedsięwzięcie.  

Pogratulował tym, którzy ponownie objęli stanowisko sołtysa. Wyborcy po raz kolejny obdarzyli ich 

mandatem zaufania z przekonaniem, że będą skutecznie reprezentować sołectwo i dbać o realizację 

postulatów  lokalnej społeczności.  

Pogratulował też nowo wybranym sołtysom. Wyraził przekonanie, że w pełni zasłużyli na to 

wyróżnienie i że z nową energią i pomysłami będą kontynuować świetną pracę swoich poprzedników. 

Życzył wielu sukcesów, wytrwałości i satysfakcji z pełnienia tej ważnej roli. Niech każdy dzień pracy  

przynosi sołtysom radość i spełnienie, a ich działania przyczyniają się do dalszego rozwoju naszych 

wspaniałych wsi. Jest dumny, że może współpracować z tak oddanymi i kompetentnymi ludźmi. 

Razem, dzięki wspólnemu wysiłkowi i współpracy, możemy osiągnąć wiele. Wsparcie i inicjatywy 

sołtysów są bezcenne dla naszej społeczności. Podziękował jeszcze raz wszystkim obecnym, nowo 

wybranym i ustępującym sołtysom. 

  

Następnie Przewodniczący Rady i Burmistrz przystąpili do wręczania podziękowań i gratulacji 

sołtysom, którzy zdecydowali się pracować na rzecz sołectw i osiedla w naszej gminie. 

 

W pierwszej kolejności podziękowano sołtysom, którzy zakończyli swoją działalność: 
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1. Tadeusz Dymarski - Sołtys Nepomucenowa od 2007 r. 

2. Marian Grześkowiak – Sołtys Srók od 1999 r. 

3. Franciszek Hechmann – najdłużej urzędujący sołtys w Gminie – funkcję sołtysa Berdychowa 

objął w 1989 roku, czyli 35 lat temu. 

4. Gerwazy Kordus – Sołtys Starkówca od 2016 r. 

5. Zenon Miedziński – Sołtys Zalesia Wielkiego od 2013 

6. Hanna Szymańska – Sołtys Zdziętaw od 2015 r. 

7. Marlena Rudowicz-Kruszelnicka – Przewodnicząca Zarządu Osiedla od 2019 r. 

 

Później gratulowano sołtysom wybranym na kolejną kadencję: 

1. Maciej Danielczyk - Sołtys Górki 

2. Paulina Elias - Sołtys Rojewa 

3. Tadeusz Eliasz - Sołtys Wyganowa  

4. Paweł Kalinowski - Sołtys Długołęki 

5. Maciej Kmiecik - Sołtys Smolic 

6. Władysław Konieczny - Sołtys Kuklinowa  

7. Aleksandra Kościelna - sołtys Fijałowa 

8. Grzegorz Kreczmer - Sołtys sołectwa Łagiewniki  

9. Małgorzata Kucharczyk - Sołtys Rębiechowa  

10. Dariusz Małecki - Sołtys Zalesia Małego 

11. Janusz Pospiech - Sołtys Rzemiechowa  

12. Michał Skupin - Sołtys Starego Kobylina  

13. Andrzej Szymański - Sołtys Raszew  

14. Rafał Wierzowiecki - Sołtys Staregogrodu 

 

Potem gratulowano  wybranym na swoją pierwszą kadencję: 

1. Łukasz Brdys - sołtys Nepomucenowa 

2. Anita Danielczyk - Przewodnicząca Zarządu Osiedla 

3. Sławomir Hechmann - sołtys Berdychowa 

4. Sławomir Jagła - sołtys Starkówca 

5. Dorota Jarka - sołtys Zalesia Wielkiego 

6. Szymon Mosiek - sołtys Zdziętaw. 
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7. Dagmara Radojewska - sołtys Srók, 

 

M. GRZEŚKOWIAK podziękował za dotychczasową współpracę między Urzędem a wsią. Sołtysi 

dbają o wizerunek mieszkańców i o rozwój wsi. Złożył podziękowania w imieniu wszystkich 

sołtysów. 

 

 

11. Wolne głosy i wnioski. 

 

BURMISTRZ podziękował za owocną współpracę dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg 

Krzysztofowi Jelinowskiemu, który odchodzi na emeryturę. 

K. JELINOWSKI zauważy, że to jego ostatni pobyt na sesji w Kobylinie. Było mu miło tu przebywać, 

dzielić się informacjami i uzyskiwać też informacje. Rozpoczął swoją pracę w 1997 r. na terenie 

Gminy Kobylin – w obwodzie drogowym w Górce. Ostatnie 25 lat kierował Powiatowym Zarządem 

Dróg. Było mu miło, że mógł uczestniczyć we wszelkiego rodzaju inwestycjach, które miały na celu 

poprawić jakość życia mieszkańców powiatu krotoszyńskiego i poszczególnych gmin. Podziękował 

za przychylność, wsparcie różnego rodzaju zadań w zakresie finansowym – bez tego wiele inwestycji 

nie zostałoby zrealizowanych. 

 

PRZEWODNICZĄCY poinformował, że wpłynęły na jego ręce dwa pisma: 

- pismo radnej Barbary Gościniak Przewodniczącej Klubu Radnych Niezależni informujące, że klub 

został rozwiązany, ponieważ liczba członków spadła do 1. Klub opuścili: Barbara Gościniak i Leszek 

Poniatowski. 

- pismo radnego Karola Kwiatkiewicza o rezygnacji z członkostwa w Klubie Radnych Niezależni. 

Podsumował, że nie ma już Klubu Radnych Niezależni.  

B. GOŚCINIAK poinformowała, że po wtorkowym posiedzeniu komisji, Klub Radnych Niezależni 

uległ rozwiązaniu. Stwierdziła, że wyborcom i radnym należą się wyjaśnienia. Jednogłośnie wybrano 

ją na Przewodniczącą Klubu. Po ukonstytuowaniu Klubu, Rada została zmuszona do uzupełnienia 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej. Poproszono ją o wytypowanie 

kandydatów. Doszły do niej słuchy iż radny Kreczmer w międzyczasie próbuje znaleźć rozwiązanie, 

jak nie dopuścić by ona lub radny Poniatowski dostali się do Komisji Rewizyjnej. Nie wierzyła w to, 

że radni mogą uciekać się do takich metod. Zaczęły się rozmowy z Karolem Kwiatkiewiczem, co 
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potwierdził. Podczas posiedzenia Klubu ustalili jednogłośnie, że wybór do tych dwóch komisji 

rozstrzygną poprzez losowanie. Dlatego do Komisji Rewizyjnej zaproponowano Barbarę Gościniak 

a Leszka Poniatowskiego do Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Pan Kwiatkiewicz losował jako 

pierwszy, jednak wyciągnął pusta kartkę. Po losowaniu poinformowała kolegów, że diety za 

dodatkowe komisje będzie przekazywała w imieniu Klubu na różne inicjatywy obywatelskie w naszej 

Gminie. Koledzy przyjęli to z dużą aprobatą. Była bardzo zdziwiona, kiedy dowiedziała się, że radny 

Kreczmer wypowiedział się, że radni nie poprą ani jej kandydatury ani Leszka Poniatowskiego do 

składu Komisji Rewizyjnej – zaakceptują tylko radnego Kwiatkiewicza. Pan Kwiatkiewicz po 

ustaleniach w Klubie powinien odmówić kandydowania przeciwko niej. Jednak pokusa była duża. 

Kiedy dowiedziała się o wszystkim, zorganizowano spotkanie Klubu. Podczas spotkania radny 

Poniatowski zapewnił, że będzie lojalny wobec Klubu i odmówi kandydowania do Komisji 

Rewizyjnej, jeśli padnie taka propozycja. Natomiast radny Kwiatkiewicz potwierdził, że wyrazi zgodę 

na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej wbrew wcześniejszym ustaleniom. Do posiedzenia komisji 

stałych nie wierzyła, że radni mogą zagłosować przeciwko kandydatowi wysuniętemu przez Klub 

Radnych. Oczywiście jej kandydatura została odrzucona. Potem zaproponowano kandydowanie Panu 

Kwiatkiewiczowi. Nie wyobraża sobie współpracy z człowiekiem, który zachowuje się niehonorowo. 

Radny Poniatowski również wyraził dezaprobatę na taką współpracę. Dlatego wystąpili z Klubu. 

Wyjaśnia to wszystko, ponieważ rozumie iż nie wszyscy radni dobrze się po tym głosowaniu czuli – 

mieli kłopot ze spojrzeniem jej w oczy. Nie ma do nikogo żalu. Chyba radni dostrzegą, jaką drogą są 

prowadzeni. Wyborcy też mają prawo do tej informacji. Oczekują od nas uczciwości                                      

i transparentności. Zadała pytanie radnemu Kreczmerowi, dlaczego się tak boi jej lub radnego 

Poniatowskiego obecności w Komisji Rewizyjnej.     

PRZEWODNICZĄCY zwrócił uwagę radnej Gościniak, że pewne przemyślenia, należałoby 

stonować i nie mówić o nich w takim kontekście. Ale to jest jego zdanie, nie radnych Rady Miejskiej 

w Kobylinie. Na początku sesji zawsze czyta, że są zagadnienia, których nie powinno się podnosić.   

G. KRECZMER zauważył, że radna Gościniak twierdzi iż demokracja to rzecz święta. 

B. GOŚCINIK potwierdziła. 

G. KRECZMER stwierdził, że nie widzi tutaj żadnego przeciwieństwa. Podczas posiedzenia Klubu 

Radnych 9 ustalono, że Klub zaproponuje radnego Kwiatkiewicza, ponieważ był już członkiem 

Komisji Rewizyjnej w poprzedniej kadencji i zna tematykę tej komisji. Klub tak uznał i jest to 

demokratyczny wybór. Nikt się nikogo nie boi. A radny Poniatowski został przyjęty do Komisji Skarg, 

Wniosków i petycji. 
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B. GOŚCINIAK podkreśliła, że nie ma problemów z głosowaniem. Chodzi o to, że prowadzono 

zakulisowe ustalenia. Uważa temat za zamknięty i nie chciałaby do niego wracać. 

PPRZEWODNICZĄCY także stwierdził, że nie chciałby wracać do tematu. Radna Gościniak 

uszanowała wolę radnych i koniec. 

K. KWIATKIEWICZ zauważył, że złożył wniosek o wypowiedzenie uczestnictwa w klubie radnych, 

ponieważ nie lubi jak w stosunku do niego stosuje się jakieś manipulacje. Jakieś przekręty zdarzeń, 

można łatwo oczernić i zniszczyć dobre imię człowieka. Według niego, to radna Gościniak stosowała 

manipulację. Na koniec, jak takie rzeczy już wynikły, wręcz groźby w stosunku do jego osoby. 

PRZEWODNICZĄCY zamknął dalszą dyskusję. 

A.WAJDLEJT zgłosił wniosek o wykonanie przejścia dla pieszych w miejscu gdzie kończy się ul. 

Mickiewicza a zaczyna Rynek. Przechodzi tamtędy bardzo dużo dzieci do szkoły, tak samo klienci 

sklepów i mieszkańcy. Jest to miejsce bardzo niebezpieczne, ponieważ niektórzy mieszkańcy ul. 

Mickiewicza jeżdżą bardzo szybko i stwarzają duże zagrożenie dla przechodzących. Co prawda są 

znaki informujące o samochodach, ale wychodząc z rynku żeby spojrzeć w lewo i zobaczyć czy nic 

nie jedzie, trzeba wejść na drogę. Z kolei cofnąć się też jest trudno, ponieważ jest tam bardzo wysoki 

krawężnik. Dlatego wnioskuje o wykonanie w tym miejscu przejścia dla pieszych. Powtórzył, że jest 

to miejsce bardzo niebezpieczne. Zapytał, czy o dzisiejszej sesji był powiadomiony Kierownik 

Posterunku Policji w Kobylinie. 

PRZEWODNICZĄCY odpowiedział, że tak. 

A.WAJDLEJT zapytał Burmistrza, czy Kierownik Posterunku Policji składał jakieś wnioski, czy miał 

uwagi do zmiany infrastruktury drogowej. 

BURMISTRZ odnosząc się do tematu przejścia na połączeniu rynku z ul. Mickiewicza powiedział, 

że przeanalizuje ten temat i sprawdzi przepisy. Jego zdaniem jest zasadne, żeby przejście powstało. 

Natomiast jeśli chodzi o Kierownika Posterunku Policji, to od kiedy w październiku 2017 roku został 

wybrany na stanowisko burmistrza, to od tego czasu Pan Kierownik z nim nie rozmawiał i nie 

współpracuje na żadnej płaszczyźnie. 

K. KWIATKIEWICZ w związku z tym, że zaczął się remont ul. Sikorskiego, zawnioskował o złożenie 

urobku z tej ulicy na boisku, które jest niedaleko. Mieszkańcy zgłaszali mu potrzebę wywyższenia 

tego boisko potocznie zwanego Wembley, ponieważ jest w całości zaniżone. Rozmawiał już wstępnie 

z burmistrzem na ten temat. Rozumie, że na to zadanie potrzebne są środki, ale prosi żeby mieć to na 

uwadze. 
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Sołtys Rębiechowa Małgorzata Kucharczyk, w imieniu swoim i sołtysów, podziękowała 

Burmistrzowi za ciepłe i miłe słowa. Ma nadzieję, że dalsza współpraca z Radą i Burmistrzem, będzie 

się dobrze układać. W szczególności podziękowała odchodzącemu na emerytur dyrektorowi 

Jelinowskiemu, ponieważ zdążył załatać dziury. 

PRZEWODNICZĄCY podziękował za te pozytywne słowa wobec dyrektora, ponieważ dotychczas 

przeważnie były zgłaszane pretensje czy potrzeby.   

 

 

12. Zakończenie. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 10.32. 

 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

                                                                                                     Piotr Chlebowski  

 

 

 


